
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 26. februar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 608
Ministeren bedes oplyse årsagen til, at ventetiderne på høreapparatsbehand-
lingen er fordoblet (pt. er ventetiden i Odense og Vejle angiveligt 2 år og 4
måneder) siden regionerne fik ansvaret for behandlingen i 2013, og hvad vil
ministeren i samarbejde med de fem regioner gøre for at få nedbragt venteti-
den, så den i højere grad flugter med ventetiden til al anden sygdomsbehand-
ling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Ander-
sen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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